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Vragen van de leden Gesthuizen en Ulenbelt (beiden SP) aan de 
Staatssecretaris van Veiligheid en Justitie en de Minister van Sociale Zaken en 
Werkgelegenheid, over het bericht dat Sociale Zaken mogelijk de 
privacywetgeving schond (ingezonden 6 oktober 2014). 

Vraag 1
Wat vindt u van het artikel «Sociale Zaken overtrad mogelijk de privacywetge-
ving»?1 

Vraag 2
Wie heeft wanneer besloten dat er zonder wettelijke basis, gegevens aan 
elkaar konden worden gekoppeld om fraude op te sporen? Is de Tweede 
Kamer hier toentertijd over geïnformeerd? Zo ja, op welke wijze? Zo nee, 
waarom niet? 

Vraag 3
Heeft het College Bescherming Persoonsgegevens (Cbp) toezicht gehouden 
op de koppeling van persoonsgegevens? Zo ja, op welke manier en hoe kan 
het dat het Cbp dit weerspreekt? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 4
Om welke projecten ging het? Welke gegevens werden gekoppeld? Welke 
doelen werden hierbij beoogd? Van hoeveel mensen werden de gegevens 
gebruikt? 

Vraag 5
Waarom werd het koppelen van gegevens pas in 2013, vijf jaar na de start 
hiervan, in een wet vastgelegd? Bent u het eens met de stelling dat het 
Ministerie van Sociale Zaken en Werkgelegenheid tot 2013 in strijd met de 
wet handelde? Zo nee, waarom niet?

1 NRC.nl, 3 oktober 2014
(http://www.nrc.nl/nieuws/2014/10/03/ministerie-van-sociale-zaken-overtrad-mogelijk-de-
privacywetgeving/)
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